
 

Møteprotokoll Alstahaug Idrettsråd 
1. september 2021, kl. 19.30, på Kulturbadet 

Til stede: Ken Tollaksen, Ann-Kristin Aaker, Linda Jakobsen, Jo-Even Vang, Jan Kristian 
Olsen (vara), Johanne Markvoll (sekretær). 

Forfall: Monica Mentzoni, Olav Aleksander Benjaminsen, Stine Aleksandersen. 

 

Før saksbehandling: 

- Presentasjon av styremedlemmer 
- Idrettsrådet – hva og hvorfor? (med Anita Tangen Eliassen, Nordland 

Idrettskrets) 
o Kontaktledd mellom idretten og kommunen 
o Idrettspolitisk organ – jobbe opp mot politikerne (og kommunen) 

 

Sak 21/21  Administrativt, og oppfølging etter årsmøtet 

o Ann-Kristin og Ken sørger for tilgang på konto for Ann-Kristin. 
o Br.reg. / Samordnet registermelding – Johane 
o Tilskuddsordning for idrettsråd finnes ikke lenger. Påvirker budsjettet, men 

ikke nevneverdig. 
 

Sak 22/21  Handlingsplan 

Tiltak jf. handlingsplan, gjennomføres i høst: 

- Tildeling LAM, jf. årsmøtets vedtak. 
- Fellesmøte med idrettslagene, politikere og administrasjon.  

Hovedtema #tilbaketilidretten. Henger sammen med seminar om frafall i idretten 
som Olav Aleksander har jobbet med (se sak 25/21) og tiltak 3.4, «fra utøver til 
frivillig», for å hindre frafall blant ungdommen. 

- Videreutvikle BUA-ordning. Lars Lauritzen inviteres på møte. Kan også si noe om 
tilskuddsportalen. 

- Initiere felles kurs for idrettslag. 
- Møte med ny kultursjef etter tiltredelse 1. desember. 

 

Sak 23/21  LAM-midler 

Jf. årsmøtets vedtak i sak 10, skal 10 % av LAM i år fordeles som en søknadsbasert pott. 
Muligheten for å søke på tiltak annonseres innen 15. september. Prioriterte tiltak for 
denne ordningen er tiltak som fremmer: 

- Aktivitet 



- Rekruttering 
- Forhindring av frafall (#tilbaketilidretten) 
- Inkludering. 

Tiltakene beskrives i søknad, og sendes sammen med budsjett i en søknad til idrettsrådet 
innen 15. oktober. 

Idrettsrådet foretar vurdering av søknader og tildeling av midler på møte 20. oktober 

 

Sak 24/21  #tilbaketilidretten og gjenåpning (seminar/arrangement) 

Jo Even og Olav Aleksander får ansvaret for å planlegge fellesmøte/seminar. 

 

Sak 25/21  Anlegg og utvikling 

Orientering fra Ken om anleggsutvikling:  

- Arbeidet med Stamneshallen B skrider fram. Anleggsgruppa er også i dialog med 
andre lag om oppgradering av tennisanlegget på Stamnes, samt etablering av 
squash-arena. Dette ses i sammenheng med utbyggingen av Stamnes-anlegget. 

- Ola Eriksen inviteres til møte for å orientere om arbeidet med tennisanlegget. 
- Badminton-miljøet ønsker tilgang på treningstider i Stamneshallen.  
- Sykkelklubben ønsker utvikling på terrengsykkelfronten. Dette kan også ses i 

sammenheng med Stamneshallen B og uteområdet på Stamnes. 
- Frivillige ønsker å bidra til oppgradering av Radåsmyra. 

 

Sak 26/21 Rullering av kommunedelplan for fysisk aktivitet og 
naturopplevelser 

Saken utsettes til neste møte. 

 

Sak 28/21 Møteplan 2021-2022 

Vi legger opp til en kombinasjon av fysiske møter og TEAMS-møter. 

Møter før jul: 

- Onsdag 20. oktober. Hovedsak: tildeling av LAM.  
- Onsdag 1. desember. 

 

 
 

Referat: 
Johanne Markvoll 


